
 

Emne: protokolltilførsel  
 
Fagforbundet ber om at det ses på både bemannings faktor men og også pleiefaktor da vi har en 
aldrende befolkning og pleie tyngden  
er økende pasienter kommer inn med et bredere medisinsk bilde og krever mere pleie. 
 
Fagforbundet  ønsker at vi ser på jobb deling over hele linja.  Godt forplanta fra øverste leder og nedover 
i organisasjonen.  
Man må ta i bruk hele laget, for å få en mere effektiv bruk av de ressursene vi allerede har i dag i 
sykehuset, slik at dette kommer til det beste for pasienten våre. 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen 

Henrik Levi Henriksen 

FTV Helgelandssykehuset 

+4790689169 

henrik.levi.henriksen@helgelandssykehuset.no 
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